
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 15. november 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 113

Agter ministeren at igangsætte en nærmere undersøgelse af sagen om den danske

Hyundai-importør, der i 2017 indregistrerede leasingbiler til meget lave priser, for så efter

end leasingperiode at sælge bilerne til langt højere priser, som mediet Finans har afdæk-

ket?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jesper Petersen (S).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jesper.Petersen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lea Wermelin

formand
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